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Geachte leden van de gemeenteraad, 

U ontvangt deze raadsinformatiebrief naar aanleiding van vragen die gesteld zijn door de SGP over 
overlast omgeving Lammetjeswiel. Onderstaand de beantwoording van deze vragen.

1. Hoeveel overlastmeldingen zijn er bekend bij de politie en/of bij de gemeente sinds 
de openstelling van het Lammetjeswiel medio mei?
Bij de gemeente zijn in de periode tussen medio mei 2020 tot 12 augustus 3 meldingen 
binnengekomen en heeft de politie 4 overlastmeldingen ontvangen. De constateringen 
van omwonenden geven aan dat we hier rekening mee moeten houden en daarvoor is het  
essentieel dat er melding wordt gedaan via FIXI, via contact met de BOA's of via het 
telefoonnummer van de politie 0900-8844.

2. Wat is de aard van deze meldingen?
Voor de gemeente betreft dit drugs, overlast en vernieling. Voor de politie betreft dit 
overlast van het stoken van vuurtjes en geluidsoverlast al dan niet afkomstig van muziek.

3. Wat heeft de gemeente en/of politie tot op heden gedaan om de overlast te 
verminderen? In hoeverre zijn de omwonenden hierbij betrokken?
De gemeente heeft al sinds jaren een nachtelijk verbod voor toetreding in het 
Lammetjeswiel geregeld via de APV. De BOA's surveilleren met regelmaat in het gebied. 
Ook nemen de mensen van buurtpreventie Kinderdijk het gebied mee op hun ronde. 
Verder is er sinds juli een camera bij het strand in het Lammetjeswiel geplaatst. Er zijn 
verder voornemens om het Lammetjeswiel in de nachtelijke uren af te gaan sluiten 
doormiddel van hekken. Mogelijk worden bij deze hekken ook camera's geplaatst.

De politie neemt de directe omgeving van het Lammetjeswiel gedurende de surveillance 
met regelmaat mee, bij mooi weer vaker. De wijkagent staat in contact met een aantal 
omwonenden.

4. Is het algemene beeld vanuit de gemeente en/of politie gelijk aan dat van de 
bewoners? Zo nee, welke verschillen worden gesignaleerd?
Het beeld van gemeente en politie is dat de jeugd zich, met name bij mooi weer, rondom 
het Lammetjeswiel in groepjes ophoudt, men ontmoet elkaar daar, maakt vuurtjes, luistert 
muziek en gebruikt (alcoholhoudende) drank. 

Gebruik van alcohol, lachgas en softdrugs komt onder de jeugd veelvuldig voor, dus 
mogelijk ook in het Lammetjeswiel. Het “verhandelen” van drugs is hier door de politie niet  
geconstateerd. Met betrekking tot het dealen van drugs zijn rondom het Lammetjeswiel 
zijn bij de politie het afgelopen jaar geen concrete meldingen gedaan.



5. Is de gemeente en/of politie bereid om in gesprek te gaan met de indieners van de 
meldingen?
De gemeente gaat na een melding in gesprek met de melder. Dit gebeurd doorgaans via 
BOA en/of jongerenwerker. 
De politie is altijd bereid om in gesprek te gaan. Bovendien kunnen melders, naast het 
melden van incidenten, net als iedere andere wijkbewoner contact opnemen met de 
betreffende wijkagent voor een persoonlijk gesprek met hem.

6. Zijn de overlastgevers bekend bij gemeente en/of politie en/of woningcorporatie 
Woonkracht10?
Een aantal personen of groepjes zijn bekend. Een deel ook niet. De samenstelling wisselt 
met regelmaat. Frequent werken gemeente en politie samen om dit beeld te actualiseren.

7. Hoe vaak vinden er controles plaats in de omgeving van het Lammetjeswiel?
De gemeente en politie heeft het Lammetjeswiel (en de omgeving) aangemerkt als 
hotspot en wordt met regelmatig bezocht door de BOA's en jongerenwerk.
Door de politie wordt de directe omgeving van het Lammetjeswiel gedurende de 
surveillance dagelijks meegenomen. E.e.a. is wel afhankelijk van het weer. Bij mooi weer 
gebeurt dat uiteraard vaker. Met regelmaat loopt de wijkagent ook in het recreatiegebied.

8. Is de portefeuillehouder bereid om een buurtonderzoek te starten om de mate van 
overlast goed in beeld te krijgen?
Gezien het beperkte aantal meldingen en het goede contact dat er is met de melders en 
diverse buurtbewoners is er vooralsnog geen noodzaak om een buurtonderzoek te 
starten.
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